



## Jimmy Choo

### *Fever*

FAMILLE / FAMILY:

**Oriental floral / Floral oriental**

PARFUMEURS / PERFUMERS:

**Honorine Blanc & Nathalie Lorson (Firmenich)**

FOURNISSEURS / SUPPLIERS:

**Stoelzle Masnières (flacon / bottle) / Aesthete (design flacon et étui / bottle & box design) / Silgan Dispensing Systems (pompe / pump) / Axilone Metal (frette / collar) / Qualipac (capot / cap) / Val Laquage (décor flacon / bottle decoration) / Smurfit Kappa Siemco (cale étui / inner holder) / Autajon (carton packaging secondaire / secondary packaging paper)**

Fever célèbre une nouvelle facette de la femme Jimmy Choo, extravertie par nature, fun et joyeuse. Reflet de sa féminité et de son indépendance, la fragrance s'ouvre sur la douceur d'une prune juteuse, riche et vive, conjugée à des accents rosés frais de litchi, et contrebalancée par des notes amères de pamplemousse. Au cœur de la fragrance, la rondeur poudrée de l'héliotrope rencontre une orchidée vanille exotique, rehaussée par le contraste d'un jasmin ultra-féminin. Le parfum évolue ensuite vers un bois de santal crémeux, la chaleur balsamique du benjoin et les notes d'amande grillée de la fève tonka, qui confèrent à la composition sa sensualité charnelle.

*Fever celebrates a new side of the Jimmy Choo woman as one who is fun, happy and a natural extrovert. Reflecting her femininity and independence, the fragrance opens with top notes of rich, sharp, juicy-sweet plum combined with fresh, rosy accents of lychee and offset by bitter notes of grapefruit. At the core of the fragrance, the powdered roundness of heliotrope mingles with an exotic vanilla orchid, enhanced by a contrasting ultra-feminine jasmine. It then develops base notes of creamy sandalwood, the balsamic warmth of benzoin and the roasted almond notes of tonka bean giving the fragrance its carnal sensuality.*

